
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
‘s-Hertogenbosch, 9 juni 2017 

 
Aan het college van Gedeputeerde Staten 
van Noord-Brabant 
Postbus 90151 
5200 MC ‘s-Hertogenbosch 
  
Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 27 van het Reglement van Orde 
 
Betreft: nachtbus 
 
Geacht college,  
 
Op 11 mei jl. lieten de provincie Noord-Brabant en de gemeenten Breda, Tilburg, Eindhoven, ’s-
Hertogenbosch en Dordrecht ons weten op 1 juli a.s. vroegtijdig te zullen stoppen met de Pilot 
Nachtnet Bus.  
 
Het CDA vindt dat jammer. De zomer staat immers voor de deur en het festivalseizoen is begonnen. 
Breda Live, Decibel, Groots met een zachte G… Ook verantwoordelijk gedeputeerde Van der Maat 
benoemt in de pers het succes van de nachtbus tijdens grote evenementen en met carnaval. 
Onduidelijk is of de nachtbus tijdens deze festivals en tijdens grote Brabantse evenementen kan 
blijven rijden. 
 
Daarom hebben wij voor u de volgende vragen: 
 
1. Samen met de vijf grootste Brabantse gemeenten (B5-gemeenten) had u een budget van 300.000 

euro gereserveerd voor deze pilot. Gegeven het plotseling beëindigen van de pilot: heeft deze 
volgens u een eerlijke kans van slagen gehad? 

2. Wat vinden de B5-gemeenten van het stopzetten van de pilot? 
3. Hoe staat u tegenover de bereikbaarheid van Brabant tijdens grote Brabantse evenementen en 

met carnaval? Bent u bereid om hiervoor de nachtbus te blijven inzetten? 
4. Indien ja, bent u bereid zo snel mogelijk met de B5-gemeenten in gesprek te gaan om hiervoor het 

resterende geld uit de pilot te reserveren? 
5. Indien ja, bent u bereid de B5-gemeenten inspraak te geven in de momenten waarop inzet van de 

nachtbus is gewenst? 
 

Wij zien de antwoorden op deze vragen graag tegemoet, waarvoor bij voorbaat zéér bedankt! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de CDA-fractie, 
 
Ankie de Hoon 
Huseyin Bahar 


